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Interpelacja ws utrzymania i rozwoju torowisk w mieście 
 
 
 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
W zawiązku z rozpowszechnianymi różnymi informacjami dotyczącymi odnowy i rozbudowy 
torowisk sieci tramwajowej w mieście uprzejmie proszę o informację o pełnej wysokości 
wydatków poniesionych na remonty torowisk w Poznaniu w poszczególnych latach w okresie 
2010 – 2017 (pierwsze półrocze) wraz z podaniem zakresów realizowanych prac oraz 
informacją, czy prace wykonywano w ramach remontów bieżących czy w ramach inwestycji 
związanych z przebudową/modernizacją infrastruktury tramwajowej. Osobno proszę o 
informację dotyczącą budowy nowych torowisk z podaniem wysokości nakładów oraz 
zakresem prac (przyrost sieci torowisk w km) dla tego samego okresu czasu. 
 
 
 

Z poważaniem, 
 
 
        Tomasz Kayser 
 
 


